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Zápisnica 
z 19.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 25.04. 2022 o 17.00 hod. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  

             

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta 
obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Evu Gvuščovú a Igora 
Drličku 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

1. Kontrola uznesenia 
2. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2021 ( záverečný 

účet, výročná správa) 
3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2021 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2022 
5. Schválenie  prevodu nehnuteľného majetku obce  
6. Odkúpenie do vlastníctva obce podielov na nehnuteľnostiach zapísaných na LV č. 163 a 284 k. ú. 

Bašovce 
7. Schválenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby 
8. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 2 
9. Schválenie rezervného fondu a jeho následné použitie 
10. Schválenie zmluvy o zriadení vecných bremien 
11. Diskusia 
12. Záver             

 

 
Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 18. zasadnutí OZ boli splnené. 

 
    Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2021 ( záverečný účet, 

výročná správa) 

     V tomto bode požiadal starosta hlavnú kontrolórku o informácie ohľadom schválenia záverečného účtu 
obce Bašovce a celoročného hospodárenia obce za rok 2021. Bolo odpovedané aj na konkrétne otázky. 
Všetky podklady dostali poslanci v týždennom predstihu, tak ich už mali preštudované a preto dávali, len 
doplňujúce otázky. 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2021 
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              Obec Bašovce pri prijímaní návratných zdrojov financovania dodržiavala v roku 2021 pravidlá 

používania návratných zdrojov financovania podľa § 17 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy. 

              Obec Bašovce v súlade s ustanovením § 16 ods. 3 zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy  v znení neskorších predpisov a § 9 ods. 4 zákona č. 369/1990 Z.z.o obecnom zriade -

ní v znení neskorších predpisov splnilo povinnosť mať overenú účtovnú závierku audítorom.           

              Predložený návrh záverečného účtu obce Bašovce za rok 2021 podľa môjho názoru je  spracovaný 

v zmysle zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 

predpisov. 

 Záverečné odporúčanie: 

V súlade s vyššie uvedenými skutočnosťami odporúčam obecnému zastupiteľstvu predložený  návrh 

záverečného účtu obce Bašovce za rok 2021 schváliť s výrokom: obecné zastupiteľstvo obce Bašovce 

schvaľuje záverečný účet a celoročné hospodárenie obce Bašovce za rok 2021 bez výhrad.  

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2022 

   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2022 dostali poslanci 
v dostatočnom predstihu a tak bol odsúhlasený bez pripomienok. 

  Schválenie  prevodu nehnuteľného majetku obce 

  Poslanci schválili predaj parcely č.695/3 tak ako je uvedené v priloženej zmluve medzi obcou Bašovce 
a národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s a na základe znaleckého posudku. 

Odkúpenie do vlastníctva obce nehnuteľností zapísaných na LV č. 163 a 284 k. ú. Bašovce 

Poslanci schválili odkúpenie parciel za cenu 11 €. 

Schválenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby 

  Obecné zastupiteľstvo schválilo zriadenie vecných bremien tak ako sú uvedené v priloženej zmluve medzi 
obcou Bašovce, Slovenským vodohospodárskym podnikom a západoslovenskou distribučnou, a.s.. 

Schválenie rozpočtového opatrenia č.2 
Poslanci schválili rozpočtové opatrenie č.2 tak, ako to predniesla ekonómka obecného úradu. 
 
Schválenie rezervného fondu a jeho následné použitie 
Poslanci schválili rezervný fond a použitie rezervného fondu tak, ako to predniesla ekonómka obecného 
úradu. 
 
Schválenie zmluvy o zriadení vecných bremien 

 Zmluvu o zriadení vecných bremien uzatvorenú podľa § 151n a nasl. zák. č. 40/1964 Zb. Občiansky 

zákonník v znení neskorších predpisov poslanci dostali s dostatočným predstihom a tak stačilo vysvetlenie 

starostu o potrebe podpísania tejto zmluvy. Je to štandardná zmluva, ktorú Západoslovenská distribučná, 

a.s. uzatvára s odberateľmi elektrickej energie. 
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Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta obce a informoval poslancov o činnosti za obdobie od posledného 
zastupiteľstva. Informoval poslancov OZ o prácach, ktoré boli urobené v poslednom období. Nakoľko sa 
situácia s koronavírusom v poslednom čase výrazne zlepšila, informoval starosta poslancov o otvorení MŠ. 
Vysvetlil priebeh prác, ktoré sa týkajú kanalizácie a spoluprácu s TAVOSOM. Informoval o problémoch, 
ktoré počas skúšobnej prevádzky sa vyskytujú. Starosta informoval o  ukončení prác na druhej etape 
a vysvetlil ďalší priebeh prác. V 16 týždni prebehla tlaková skúška vybudovanej kanalizácie. TAVOS trval na 
tom, že pri skúškach chce mať svojho zástupcu, tak tlakovú skúšku prvej etapy sme museli znova 
zopakovať. Informoval poslancov o sťažnostiach občanov na priebežné vady kanalizácie. Teraz nastane 
odovzdanie diela obci, následne žiadosť o kontrolu a prevzatie diela environmentálnym fondom, 
kolaudácia okresným úradom a  následne prevzatie TAVOSOM do skúšobnej prevádzky. Informoval  
o postupe prác pri vybavovaní trafostanice. Na minulom zastupiteľstve starosta informoval o možnosti 
vybudovania verejnej Wifi sieti v obci Bašovce a o budovaní optickej sieti. Peniaze aj so spoluúčasťou, 
máme už min. dva roky schválené. Urobili sme verejné obstarávanie, ktoré sme poslali na Min. 
hospodárstva, ktorého správnosť ministerstvo potvrdilo. Následne sme poslali zmluvu na kontrolu na úrad 
pre verejné obstarávanie. Úrad nám odpovedal, že oni kontrolujú len podpísané zmluvy a preto sme 
podpísali zmluvu a následne znova poslali na úrad pre verejné obstarávanie. Úrad podpredsedu vlády, nás 
žiada o vysvetlenie, prečo sme s prácami nezačali a informovali, kedy začneme. Ďalšie čo treba spomenúť 
je projektovanie zelenej obce. Projekt je vypracovaný, schválený, ale nakoľko nastal problém 
s koronavírusom, všetko sa odkladá cca. o  rok.  Musel sa vypracovať nový projekt, pretože časť pozemku 
sme predali a oproti zostala voľná parcela. Vysvetlil aj priebeh prác, ktoré sa týkajú priemyselného parku. 
Poslancom vysvetlil aj priebeh prác, ktoré predchádzajú  budovaniu cyklotrasy v katastrálnom území  obce 
Bašovce. Pani projektantka sa snažila, aby cyklotrasa šla po obecnej pôde, štátnej pôde, pôde Povodia Váhu a len 
v malom množstve po súkromnej. Poslanci odsúhlasili postavenie „mája“. Poslanci odsúhlasili oslavu dňa matiek a po 
dlhej diskusii sa dohodol aj čas a dátum na  15. 5. 2022 o 16,00 hod. Ako ďalšie sa odsúhlasilo, že deň detí sa oslávi, 
len v MŠ.  

 

Záver 

 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť.  

 
V Bašovciach,  dňa  26.04.2022 
                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                  Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

                overovatelia zápisnice 


